



## Lijuan Wang

*Shanghai*

---

+86 21 6080 0973

lijuan.wang@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Life sciences and healthcare

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Wang's primary practice areas are mergers, acquisitions and reorganizations, private equity and venture capital, and foreign direct investment. Ms. Wang has advised numerous clients, including both SOEs and MNCs, in merger, restructuring, investment and financing transactions, providing them with comprehensive legal services including transaction structuring, legal due diligence, drafting and negotiating transaction documents, and transaction closings. Ms. Wang has advised multinational and foreign companies on their foreign direct investments, daily operations, reorganizations, mergers and exits, and also overseas non-governmental organizations on their business operations in China. Ms. Wang has represented clients from industries including education, healthcare (pharmaceuticals, medical devices, medical services), fashion brands, the Internet, e-commerce, automotive, logistics, food, and retail.

Ms. Wang also focuses on the areas of life sciences and healthcare. She regularly advises clients on business model compliance, healthcare data compliance, and drug and patent right license-in projects.

Before joining Han Kun in 2016, Ms. Wang practiced for three years with another leading Chinese law firm.

### **EDUCATION**

Ms. Wang graduated with an LL.B. from Nanjing Normal University in 2010, and then received her LL.M. from Nanjing University in 2013.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **HONORS AND AWARDS**

Highly Recommended Lawyer in Healthcare and Life Science (The Legal 500, 2022)

Rising Star in Healthcare Area (Asialaw Profiles, 2023)

**WORKING LANGUAGES**  
Chinese, English



## 王丽娟

上海

+86 21 6080 0973  
lijuan.wang@hankunlaw.com

### 业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 生命科学与健康

### 工作经历

王律师主要从事兼并收购与重组、私募融资和风险融资、外商直接投资业务。王律师曾代表跨国公司、国有企业在内的众多客户处理并购重组与投融资交易，为客户提供包括交易结构设计、法律尽职调查、交易文件的起草、谈判与交割在内的综合法律服务。王律师曾为跨国公司、外资企业的在华投资、日常运营、并购、重组与退出提供法律服务，并且为境外非政府组织在中国境内的业务运营提供法律服务。王律师服务的客户所涉及的行业领域包括教育、医疗（药品、医疗器械、医疗服务）、时尚品牌、互联网、电子商务、汽车、物流、食品、零售等。

王律师还专注于生命科学与健康领域，为客户提供业务模式合规、医疗数据合规、药品及专利的许可引进等法律服务。

王律师于 2016 年加入汉坤，此前王律师在一家领先的中国律师事务所工作三年。

### 教育背景

2013 年获得南京大学法学院经济法专业法学硕士学位；2010 年获得南京师范大学法学院法学学士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 荣誉与奖项

亚太法律服务五百强（Legal 500）2022 年度医疗与生命科学重点推荐律师  
亚洲法律概况（Asialaw Profiles）2023 年度生命科学领域律师新星

### 工作语言

中文、英文